
  
BR. 0002.1.22. 2012. IV 

 
Protokół Nr XXII/12 

sesji Rady Miejskiej Legnicy 
z dnia 25 czerwca 2012 r. w godz. 1000 do 1320 

 
Sesję otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej Legnicy Ryszard Kępa. 
 

Na stan 25 radnych, w sesji uczestniczyło 22 radnych. W trakcie sesji przybył radny Tyberiusz Kowalczyk. 
Nieobecni usprawiedliwieni radni: Anna Farmas-Czerwińska, Paweł Frost. Jest kworum i Rada może 
podejmować prawomocne decyzje. Lista obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu. 
 

Przewodniczący powitał: 

• Prezydenta Legnicy pana Tadeusza Krzakowskiego, 

• zastępców Prezydenta panią Jadwigę Zienkiewicz, panią Dorotę Purgal, pana Ryszarda Białka, 
• Skarbnika Miasta panią Grażynę Nikodem i Sekretarza Miasta pana Marka Białowąsa - lista stanowi 

zał. nr 2 do protokołu,  
• dyrektorów Wydziałów Urzędu Miasta, kierowników jednostek organizacyjnych współpracujących z Radą, 

dyrektorów przedsiębiorstw, instytucji - lista stanowi zał. nr 3 i 4 do protokołu, 
• przedstawicieli mass- mediów, 
• mieszkańców miasta. 
• witam wszystkich Radnych. 
 

Na wniosek Przewodniczącego Rada powołała sekretarzy obrad w składzie: 
• Pani Grażyna Pichla.  
• Pan Sławomir Skowroński. 
• Pan Krzysztof Ślufcik. 
 
Przewodniczący Rady Ryszard Kępa poinformował, że Prezydent Miasta Legnicy pismem z dnia 14 czerwca 
2012 r. wystąpił z wnioskiem wprowadzenie do porządku obrad trzech projektów uchwały w sprawie: 
1. porozumienia z Gminą Miłkowice w celu wspólnej realizacji zadań dotyczących lokalnego transportu 

zbiorowego – ( druk - 16/XXII ). Zaproponował rozpatrzenie projektu uchwały w pkt 6. 16) porządku obrad, 
2. ustalenia cen i opłat za usługi przewozowe, uprawnień do przejazdów ulgowych w komunikacji miejskiej 

świadczone przez Miejskie Przedsiębiorstwo Komunikacji sp. z o.o. w Legnicy – ( druk – 17/XXII ). 
Zaproponował rozpatrzenie projektu uchwały w pkt 6. 17) porządku obrad, 

3. zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania pojazdów samochodowych na 
drogach publicznych w Legnicy oraz ustalenia wysokości stawek opłat za parkowanie w strefie i sposobu 
ich pobierania – ( druk – 18/XXII ). Zaproponował rozpatrzenie projektu uchwały w pkt 6. 19) porządku 
obrad. 
 

Ponadto poinformował, że Prezydent pismem z dnia 15 czerwca 2012 r. wystąpił z wnioskiem o wprowadzenie 
do porządku obrad projektów uchwały w sprawie: 
1. uchylająca uchwałę w sprawie zasad udzielania jednorazowej zapomogi z tytułu urodzenia się dziecka – 

( druk – 19/XXII ). Zaproponował rozpatrzenie projektu uchwały w pkt 6. 20) porządku obrad, 
2. zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Legnicy ( druk – 20/XXII). 

Zaproponował rozpatrzenie projektu uchwały w pkt 6. 21) porządku obrad, 
3. zmian budżetu miasta Legnicy na rok 2012 – ( druk – 21/XXII). Zaproponował rozpatrzenie projektu 

uchwały w pkt 6. 22) porządku obrad, 
 
oraz pismem z dnia 21 czerwca 2012 r. wystąpił z wnioskiem o wprowadzenie do porządku obrad projektu 
uchwały w sprawie utraty mocy uchwały nr VI/57/11 Rady Miejskiej Legnicy z dnia 28 marca 2011 r. w sprawie 
ustalenia cen urzędowych za usługi przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym na terenie Gminy 
Legnica – ( druk – 22/XXII ). Zaproponował rozpatrzenie projektu uchwały w pkt 6. 18) porządku obrad. 
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Przed przystąpieniem do głosowania Przewodniczący zaproponował sprawdzenie urządzenia do głosowania. 
Stwierdzono prawidłowość działania urządzenia. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 
w sprawie utraty mocy uchwały nr VI/57/11 Rady Miejskiej Legnicy z dnia 28 marca 2011 r. w sprawie 
ustalenia cen urzędowych za usługi przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym na terenie Gminy 
Legnica – ( druk – 22/XXII ) i rozpatrzeniu go w pkt 6. 18 ) porządku obrad. 
Rada przyjęła wniosku stosunkiem głosów: za - 14, przeciwne – 8, wstrzymujące – 1. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Grażyna Pichla w imieniu Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej złożyła wniosek 
o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia cen i opłat za usługi przewozowe, uprawnień 
do przejazdów ulgowych w komunikacji miejskiej świadczone przez Miejskie Przedsiębiorstwo Komunikacji sp. 
z o.o. w Legnicy – ( druk – 17/XXII ). 
Rada nie przyjęła wniosku stosunkiem głosów: za - 8, przeciwne – 11, wstrzymujące – 2. 
Wniosek stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Przystąpiono do realizacji przyjętego porządku obrad. 
 
Porządek obrad: 

1. Przyjęcie protokołów z sesji. 
2. Informacja o pracy Rady w okresie między sesjami. 
3. Raport z działalności Prezydenta Miasta Legnicy w okresie od 16 maja 2012 r. do 12 czerwca 2012 r. 
4. Strategia Rozwoju Kultury w Legnicy w latach 2007-2013 ( 2020 )” Informacja o realizacji w 2011 roku 

– ( druk – XXII/1 ). 
5. „Informacja z realizacji „Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Miasta 

Legnicy na Lata 2009 – 2013” w 2011 roku. - ( druk – XXII/2 ). 
6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) przekształcenia Specjalnej Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 7 w Legnicy - (druk - 1/XX/II), 
2) przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 2 w Legnicy – ( druk – 2/XXII ), 
3) przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 3 w Legnicy – ( druk – 3/XXII ), 
4) przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 5 w Legnicy – ( druk – 4/XXII ), 
5) likwidacji V Liceum Profilowanego w Legnicy – ( druk – 5/XXII ), 
6) likwidacji Technikum Uzupełniającego Nr 1 w Legnicy – ( druk – 6/XXII ), 
7) likwidacji Technikum Uzupełniającego Nr 2 w Legnicy – ( druk – 7/XXII ), 
8) likwidacji Technikum Uzupełniającego Nr 3 w Legnicy – ( druk – 8/XXII ), 
9) likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej dla Dorosłych w Legnicy – ( druk – 9/XXII ), 
10) likwidacji Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Legnicy –(druk–10/XXII ), 
11) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych nauczycielom 
zajmującym stanowiska kierownicze, zwalniania ich od obowiązku realizacji tych zajęć oraz 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli, zasad zaliczania do 
wymiaru godzin poszczególnych zajęć w kształceniu zaocznym oraz zasad rozliczania 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć 
jest różny w poszczególnych okresach roku szkolnego – ( druk – 11/XXII ), 

12) wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego na okres 5 lat w drodze bezprzetargowej                    
– ( druk – 12/XXII ), 

13) zmieniająca uchwałę w sprawie dochodów gromadzonych przez niektóre jednostki budżetowe na 
wydzielonym rachunku – ( druk – 13/XXII ), 

14) uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu śródmiejskiego 
ograniczonego ulicami Piastowską, Dziennikarską, Nowym Światem, Działkową i Senatorską 
w Legnicy dla dawnego klasztoru bernardynów – ( druk – 14/XXII ), 
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15) uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Legnicy – 

jednostka urbanistyczna S rejon ulic Chojnowskiej i Działkowej – dla terenu oznaczonego 
symbolem 1MN – ( druk – 15/XXII ), 

16) porozumienia z Gminą Miłkowice w celu wspólnej realizacji zadań dotyczących lokalnego 
transportu zbiorowego – ( druk - 16/XXII ), 

17) ustalenia cen i opłat za usługi przewozowe, uprawnień do przejazdów ulgowych w komunikacji 
miejskiej świadczone przez Miejskie Przedsiębiorstwo Komunikacji sp. z o.o. w Legnicy                  
– ( druk – 17/XXII ), 

18) utraty mocy uchwały nr VI/57/11 Rady Miejskiej Legnicy z dnia 28 marca 2011 r. w sprawie 
ustalenia cen urzędowych za usługi przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym na terenie 
Gminy Legnica – ( druk – 22/XXII ), 

19) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania pojazdów samochodowych 
na drogach publicznych w Legnicy oraz ustalenia wysokości stawek opłat za parkowanie w strefie 
i sposobu ich pobierania – ( druk – 18/XXII ), 

20) uchylająca uchwałę w sprawie zasad udzielania jednorazowej zapomogi z tytułu urodzenia się 
dziecka – ( druk – 19/XXII ), 

21) zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Legnicy -                          
( druk – 20/XXII), 

22) zmian budżetu miasta Legnicy na rok 2012 – ( druk – 21/XXII). 
7. Interpelacje, zapytania i odpowiedzi. 
8. Komunikaty i sprawy różne. 

 
 

Ad. pkt 1. Przyjęcie protokołów z sesji Rady. 
 
Przewodniczący poinformował, że protokół Nr 20/12 sesji z dnia 28 maja 2012 r. i Nr 21/12 uroczystej sesji z 
dnia 4 czerwca 2012 r. znajdują się do wglądu w Biurze Rady od dnia podpisania. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący zaproponował przyjęcie protokołów do akceptującej wiadomości Rady. 
 
Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Rada przyjęła do akceptującej wiadomości protokół Nr 20/12 sesji z dnia 28 maja  2012 r. i Nr 21/12 
uroczystej sesji z dnia 4 czerwca 2012 r.  
 
 
Ad. pkt 2. Informacja o pracy Rady w okresie między sesjami. 
 
Informację otrzymali wszyscy radni.  
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący zaproponował przyjęcie „Informacji...”  do wiadomości Rady. 
 
Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Rada przyjęła Informację o pracy Rady w okresie między sesjami do akceptującej wiadomości. 
Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
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Ad. pkt 3. Raport z działalności Prezydenta Miasta Legnicy w okresie od 16 maja 2012 r. 
do 12 czerwca 2012 r. 
 
Raport otrzymali wszyscy radni.  
 
Komisje nie omawiały raportu. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący zaproponował przyjęcie „Raportu...” do akceptującej wiadomości Rady. 
 
Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Rada przyjęła Raport z działalności Prezydenta Miasta Legnicy w okresie od 16 maja 2012 r. 
do 12 czerwca 2012 r. do akceptującej wiadomości. 
Raport stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 4. Strategię Rozwoju Kultury w Legnicy w latach 2007-2013 ( 2020 )” Informacja o realizacji 
w 2011 roku – ( druk – XXII/1 ). 
 
Strategię otrzymali wszyscy radni. 
 
Przewodniczący poinformował, że Komisje Ekologii, Zdrowia i Polityki Socjalne, Edukacji, Kultury i Sportu 
przyjęły do akceptującej wiadomości strategię. Komisje Rewizyjna, Budżetu i Finansów przyjęły do 
wiadomości strategię. Komisje Spraw Obywatelskich i Rodziny oraz Gospodarki zapoznały się ze strategią. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący zaproponował przyjęcie „Strategii...” do akceptującej wiadomości Rady. 
 
Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Rada przyjęła Strategię Rozwoju Kultury w Legnicy w latach 2007-2013 ( 2020 )” Informacja o realizacji 
w 2011 roku - do akceptującej wiadomości. 
Strategia stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 5. Informacja z realizacji „Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem 
miasta Legnicy na lata 2009 – 2013” w 2011 roku. - ( druk – XXII/2 ). 
 
Informację otrzymali wszyscy radni. 
 
Przewodniczący poinformował, że Komisje Ekologii, Zdrowia i Polityki Socjalne, Spraw Obywatelskich 
i Rodziny, Gospodarki zapoznały się z informacją. Komisja Edukacji, Kultury i Sportu przyjęła do akceptującej 
wiadomości informację. Komisje Rewizyjna, Budżetu i Finansów przyjęły informację. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący zaproponował przyjęcie „Informacji...” do akceptującej wiadomości Rady. 
 
Sprzeciwu nie zgłoszono. 
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Rada przyjęła Informację z realizacji „Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym 
Zasobem miasta Legnicy na lata 2009 – 2013” w 2011 roku – do akceptującej wiadomości. 
Informacja stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 
 
Ad. pkt 6. 1) Projekt uchwały w sprawie przekształcenia Specjalnej Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 7 
w Legnicy - (druk - 1/XX/II). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XXII/200/12 w sprawie przekształcenia Specjalnej Zasadniczej Szkoły 
Zawodowej Nr 7 w Legnicy – stosunkiem głosów: za – 20, przeciwne – 0, wstrzymujące - 3. 
Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 6. 2) Projekt uchwały w sprawie przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 2 w Legnicy 
– ( druk – 2/XXII ). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XXII/201/12 w sprawie przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 2 
w Legnicy – stosunkiem głosów: za – 20, przeciwne – 0, wstrzymujące - 3. 
Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 6. 3) Projekt uchwały w sprawie przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 3 w Legnicy 
– ( druk – 3/XXII ). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XXII/202/12 zmieniającą w sprawie przekształcenia Zasadniczej Szkoły 
Zawodowej Nr 3 w Legnicy – stosunkiem głosów: za – 20, przeciwne – 0, wstrzymujące - 3. 
Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
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Ad. pkt 6. 4) Projekt uchwały w sprawie przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 5 w Legnicy 
– ( druk – 4/XXII ). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XXII/203/12 w sprawie przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 5 
w Legnicy – stosunkiem głosów: za – 20, przeciwne – 0, wstrzymujące – 3. 
Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 6. 5) Projekt uchwały w sprawie likwidacji V Liceum Profilowanego w Legnicy – ( druk – 5/XXII ). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XXII/204/12 w sprawie likwidacji V Liceum Profilowanego w Legnicy – 
stosunkiem głosów: za – 19, przeciwne – 4, wstrzymujące - 0. 
Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 6. 6) Projekt uchwały w sprawie likwidacji Technikum Uzupełniającego Nr 1 w Legnicy               
– ( druk – 6/XXII ). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XXII/205/12 w sprawie likwidacji Technikum Uzupełniającego Nr 1 w Legnicy 
– stosunkiem głosów: za – 18, przeciwne – 3, wstrzymujące – 2. 
Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 6. 7) Projekt uchwały w sprawie likwidacji Technikum Uzupełniającego Nr 2 w Legnicy                  
– ( druk – 7/XXII ). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
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Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XXII/206/12 w sprawie likwidacji Technikum Uzupełniającego Nr 2 w Legnicy - 
stosunkiem głosów: za – 16, przeciwne – 4, wstrzymujące – 2. 
Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 6. 8) Projekt uchwały w sprawie likwidacji Technikum Uzupełniającego Nr 3 w Legnicy               
– ( druk – 8/XXII ). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XXII/207/12 w sprawie likwidacji Technikum Uzupełniającego Nr 3 w Legnicy 
– stosunkiem głosów: za – 17, przeciwne – 3, wstrzymujące – 3. 
Uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 6. 9) Projekt uchwały w sprawie likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej dla Dorosłych 
w Legnicy – ( druk – 9/XXII ). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XXII/208/12 w sprawie likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej dla 
Dorosłych w Legnicy - stosunkiem głosów: za – 18, przeciwne – 3, wstrzymujące - 2. 
Uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 6. 10 ) Projekt uchwały w sprawie likwidacji Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego dla 
Dorosłych w Legnicy – ( druk– 10/XXII ). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
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Rad podjęła uchwałę Nr XXII/209/12 w sprawie likwidacji Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego 
dla Dorosłych w Legnicy – stosunkiem głosów: za – 17, przeciwne – 4, wstrzymujące – 1. 
Uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 6. 11) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych 
nauczycielom zajmującym stanowiska kierownicze, zwalniania ich od obowiązku realizacji tych zajęć 
oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli, zasad zaliczania do 
wymiaru godzin poszczególnych zajęć w kształceniu zaocznym oraz zasad rozliczania tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny 
w poszczególnych okresach roku szkolnego – ( druk – 11/XXII ). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Przewodniczący poinformował, że Komisja Spraw Obywatelskich i Rodziny zapoznała się z projektem 
uchwały. Pozostałe komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XXII/210/12 zmieniającą uchwałę w sprawie zasad udzielania i rozmiaru 
obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć dydaktycznych, wychowawczych 
i opiekuńczych nauczycielom zajmującym stanowiska kierownicze, zwalniania ich od obowiązku 
realizacji tych zajęć oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli, 
zasad zaliczania do wymiaru godzin poszczególnych zajęć w kształceniu zaocznym oraz zasad 
rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan 
zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku szkolnego – stosunkiem głosów: za – 15, przeciwne– 1, 
wstrzymujące – 6. 
Uchwała stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 6. 12 ) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego na okres 5 lat 
w drodze bezprzetargowej – ( druk – 12/XXII ). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XXII/211/12 w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego na okres 
5 lat w drodze bezprzetargowej – stosunkiem głosów: za – 23, przeciwne – 0, wstrzymujące – 0. 
Uchwała stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 6. 13 ) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie dochodów gromadzonych przez 
niektóre jednostki budżetowe na wydzielonym rachunku – ( druk – 13/XXII ). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
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Przewodniczący poinformował, że Komisja Ekologii, Zdrowia i Polityki Socjalnej nie omawiała projektu 
uchwały. Komisja Spraw Obywatelskich i Rodziny zapoznała się z projektem uchwały. Pozostałe komisje 
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XXII/212/12 zmieniającą uchwałę w sprawie dochodów gromadzonych przez 
niektóre jednostki budżetowe na wydzielonym rachunku – stosunkiem głosów: za – 23, przeciwne – 0, 
wstrzymujące – 0. 
Uchwała stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  
 
 

Ad. pkt 6. 14 ) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu śródmiejskiego ograniczonego ulicami Piastowską, Dziennikarską, Nowym 
Światem, Działkową i Senatorską w Legnicy dla dawnego klasztoru bernardynów – ( druk – 14/XXII ). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Przewodniczący poinformował, że Komisja Ekologii, Zdrowia i Polityki Socjalnej nie omawiała projektu 
uchwały. Pozostałe komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XXII/213/12 w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu śródmiejskiego ograniczonego ulicami Piastowską, 
Dziennikarską, Nowym Światem, Działkową i Senatorską w Legnicy dla dawnego klasztoru 
bernardynów – stosunkiem głosów: za – 23, przeciwne – 0, wstrzymujące – 0. 
Uchwała stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 6. 15 ) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Legnicy – jednostka urbanistyczna S rejon ulic Chojnowskiej i Działkowej – dla 
terenu oznaczonego symbolem 1MN – ( druk – 15/XXII ). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Przewodniczący poinformował, że Komisja Ekologii, Zdrowia i Polityki Socjalnej nie omawiała projektu 
uchwały. Komisja Spraw Obywatelskich i Rodziny zapoznała się z projektem uchwały. Pozostałe komisje 
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XXII/214/12 w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Legnicy – jednostka urbanistyczna S rejon ulic 
Chojnowskiej i Działkowej – dla terenu oznaczonego symbolem 1MN – stosunkiem głosów: za – 23, 
przeciwne – 0,wstrzymujące – 0. 
Uchwała stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 
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Ad. pkt 6. 16) Projekt uchwały w sprawie porozumienia z Gminą Miłkowice w celu wspólnej realizacji 
zadań dotyczących lokalnego transportu zbiorowego – ( druk - 16/XXII ). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Przewodniczący poinformował, że Komisje Edukacji, Kultury i Sportu, Budżetu i Finansów pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. Pozostałe komisje nie omawiały projektu uchwały.  
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XXII/215/12 w sprawie porozumienia z Gminą Miłkowice w celu wspólnej 
realizacji zadań dotyczących lokalnego transportu zbiorowego – stosunkiem głosów: za – 22,                        
przeciwne - 1, wstrzymujące – 0. 
Uchwała stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 6. 17) Projekt uchwały w sprawie ustalenia cen i opłat za usługi przewozowe, uprawnień do 
przejazdów ulgowych w komunikacji miejskiej świadczone przez Miejskie Przedsiębiorstwo 
Komunikacji sp. z o.o. w Legnicy – ( druk – 17/XXII ). 
 
Projekt uchwały wraz z autopoprawką Prezydenta Miasta Legnicy z dnia 21 czerwca 2012 r. oraz II wersję 
projektu uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Przewodniczący poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała I wersję projektu 
uchwały, a komisja Edukacji, Kultury i Sportu wraz z wnioskiem o wykreślenie z uchwały § 5 ust. 2 pkt 1. 
Pozostałe komisje nie omawiały projektu uchwały. 
 
Radny Jan Szynalski wyraził sprzeciw proponowanemu wnioskowi.  
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie wniosek o wykreślenie z uchwały § 5 ust. 2 pkt 1. 
Rada przyjęła wniosek stosunkiem głosów za – 17, przeciwne – 1, wstrzymujące – 0.  
 
Dyskusja, uwagi radnych. 
 
Radna Ewa Szymańska wyraziła niezadowolenie z proponowanej podwyżki cen za bilety. Zaznaczyła, że 
w miesiącu marcu ubiegłego roku była podwyżka cen i kolejna jest nieuzasadniona. Ponadto nie zgodziła się 
z proponowanym zapisem § 6 upoważniającym Prezydenta Miasta do ustalania cen za przejazdy na liniach 
specjalnych, uruchamianych przez MPK w celu obsługi cmentarza w Dniu Wszystkich Świętych bądź w celu 
obsługi innych uroczystości i imprez organizowanych przez gminę Legnica. Radna złożyła wniosek 
o wykreślenie § 6 w całości. 
 
Radny Jan Szynalski nie zgodził się z proponowaną podwyżką, ponieważ przedstawiony projekt uchwały nie 
zawiera informacji z czego ta podwyżka wynika. Brak jest przedstawienia kalkulacji do proponowanej 
podwyżki cen biletów. Zaproponował odłożenie rozpatrywania projektu uchwały do momentu przedstawienia 
stosownej kalkulacji.  
 
Prezydent Miasta Legnicy Tadeusz Krzakowski poinformował, że cytat: „każdorazowo na komisjach była 
przedstawiana kalkulacja, były przedstawiane czynniki ekonomiczne decydujące o podejmowanej decyzji 
w proponowanej uchwale.. . Jak wiadomo inicjatywy w tym zakresie zgłaszane są przez zarządzających. 
Zarządzający bierze za to pieniądze i on odpowiada za przedkładane propozycje. Po analizie ekonomicznej 
służb ekonomicznych i finansowych urzędu miasta stwierdzam, że propozycja przedłożona przez pana 
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prezesa MPK spełnia wszystkie wymagania ku temu by taki projekt państwu przedłożyć. W związku z tym 
dementuję jakoby to było robione nie po analizie ekonomicznej, nie po przedstawieniu kalkulacji i nie po 
analizie rynku oraz nie uwzględnieniu interesu społecznego związanego z tą kwestią… . Kalkulacja stawki 
przedstawionej do analizy uwzględniała wszystkie elementy składowe o których radni Rady Miejskiej byli 
informowani w poprzednich latach. W dniu dzisiejszy zostanie ta informacja państwu przedstawiona.” Koniec 
cytatu. 
 
Zastępca Prezydenta Jadwiga Zienkiewicz poinformowała, cytat: „analizy ekonomiczne i kontrola bieżąca 
spółki w zakresie przewozów pasażerskich, począwszy od połowy roku kalendarzowego, przy formułowaniu 
dopłaty do usług komunikacyjnych, są przedkładane i analizowane przychody, koszty i przewozy pasażerskie 
w ilości przewożonych pasażerów. Jeżeli chodzi o dopłatę do usług komunikacyjnych, ona została ustalona na 
poziomie dopłaty roku ubiegłego. Natomiast z analizy kosztowej ilości przewożonych pasażerów wynikało, 
że ta dopłata powinna być wyższa. W roku ubiegłym w marcu po ustaleniu taryfy, gdy już zaczęły być 
widoczne skutki tej taryfy, to spółka w miesiącach wrzesień, październik zaczęła zamykać zerem 
poszczególne miesiące. Wpływ na taki wynik miała wielokrotna podwyżka cen paliwa oraz fakt, że od 2001 
roku nie były podwyższane ceny za bilety miesięczne dla osób pracujących” .Koniec cytatu. Zaznaczyła, 
że w związku z rosnącymi cenami, głównie paliwa Spółka zaczęła generować straty. Ponadto poinformowała, 
że cytat; „na kalkulację składają się przychody ze sprzedaży biletów, przychody z usług pozostałych. Koszty 
działalności operacyjnej, wynik na sprzedaży. Nie podjęcie uchwały w dniu dzisiejszym, przyczyni się do 
redukcji zatrudnienia oraz ograniczenia linii autobusowych.” Koniec cytatu. 
 
Prezydent - poinformował, że cytat: „dopłata, która była skalkulowana w połowie roku i stała się podstawą 
wniesienia do budżetu propozycji dopłaty do MPK w wysokości 9,5 mln zł., też była mechanizmem 
zmuszającym prezesa i spółkę do działań, które będą optymalizowały jej działalność… . Oczywiście wszystko 
ma granice swojego rozsądku.  Kalkulacja ceny za pierwszy kwartał br. wynosi 7,31, a my proponujemy dzisiaj 
z 2,50 na 3 zł. Taką różnicę mamy w kalkulacji ceny i rzeczywistej opłacie za komunikację miejską.” Koniec 
cytatu. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Sławomir Skowroński – poinformował, że po dokonanej koreckie w projekcie 
uchwały pozostaje w dalszym ciągu 10 grup uprzywilejowanych do korzystania z darmowych przejazdów. 
Ponadto projekt uchwały porządkuje kategorie biletów uprawniających do poruszania się autobusami na 
terenie miasta. 
 
Radny Jacek Baczyński - nie zgodził się z propozycją podwyżki cen, ponieważ ta podwyżka będzie uciążliwa 
dla najuboższych mieszkańców naszego miasta oraz młodzieży uczącej się. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Grażyna Pichla – zapytała, jakie grupy społeczne mają zapewnione korzystanie 
z biletów ulgowych przez ustawę. 
 
Radny Czesław Kozak – poinformował, cytat: „zdarzają się przypadki, że studenci studiów zaocznych pytają 
się czy mają prawo do ulgi 50%, czy ulgi gminnej. Uważam, ze powinno się wpisać do uchwały informację, 
że jest to na podstawie innej ustawy. Wymienić, bo w autobusach jest zapisane kto podlega, natomiast 
w uchwale nie ma. Powinno to być jasno określone jakie grupy to obejmuje.”. koniec cytatu. 
 
Radny Jan Szynalski – wyraził niezadowolenie z otrzymanej informacji od pana Prezydenta i pani Zienkiewicz. 
Cytat: „tutaj jest podana kwota o wozokilometrach, a mnie interesuje kalkulacja czy 3 zł. to jest cena 
przejazdu. Jak ja kupię bilet normalny za 3 zł., to ja nie będę się czuł tak, jak byłbym dotowany. Czy bilet 
normalny za 3 zł .nie jest dotowany. Z mojej wiedzy wynika, ze dotacja 9,5 mln jest dotacją do ulg. Chciałbym 
prosić o umożliwienie wglądu do kalkulacji, tak jak to było zrobione przy wodzie. Kalkulacja była dostępna dla 
radnych w Biurze Rady.”. Koniec cytatu. 
 
Prezydent – poinformował, cytat; „modelowy koszt kalkulacji cen biletów na pewno przestawimy. Przy 
kalkulacji brane są pod uwagę wozokilometry, oraz przewożeni pasażerowie jak również koszty rodzajowe,  
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takie jak zużycie materiałów. Na dzień dzisiejszy wygląda to tak, 118% wzrost części zamiennych 
i pozostałe materiały, w tym – 112% ogumienie, 74%, materiały pędne, 121% wzrost kosztów paliwa. Energia 
119%, czynnik niezależny od nas podobnie jak paliwo. Remonty 182 %, usługi obce 99%, koszty osobowe 
103,2 %, środki na wynagrodzenia 101,2%, świadczenia urlopowe 111,3%, ZUS – 112,6% inne świadczenia 
102,1%, podatki i opłaty 106,1%, pozostałe koszty 107,5%, amortyzacja 87,9%. Tak wyglądają koszty 
rodzajowe działalności przedsiębiorstwa.. . .Kalkulacja, która był przedstawiona państwu dzisiaj i przy innych 
analizach w pełni pokrywa uzasadnienie wniosku pana Prezesa. Co do ustawowych ulg, przypominam, że z 
praktyki naszej wynosimy, że zapisywanie w uchwale ulg ustawowych i odniesienia się do zapisów 
ustawowych będzie zakwestionowane przez służby wojewody. W związku z tym uważamy, że regulacje 
ustawowe mają zostać w ustawie a tu ewentualnie znajdują się dodatkowe regulacje, których ustawa nie 
reguluje” Koniec cytatu    
 
Pan Zdzisław Bakinowski Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Komunikacyjnego w Legnicy przedstawił listę 
osób uprawnionych przez ustawę do 100% ulgi. 
 
Radny Jan Szynalski - zapytał, czy Rada Nadzorcza MPK jednogłośnie podjęła uchwałę o proponowanej 
podwyżce cen przez Prezesa MPK oraz czy bilet za 3 zł. w całości pokrywa koszt przejazdu.  
 
Prezydent – poinformował, że cytat: „uchwała Rady Nadzorczej opiniuje pozytywnie wniosek w sprawie zmian 
tych opłat, czyli Rada Nadzorcza wypowiedziała się pozytywnie. 3 zł. nie pokrywa kosztów funkcjonowania 
przedsiębiorstwa. W przypadku braku korekty tych cen strata w działalności przedsiębiorstwa będzie około 
1,6 mln. Jeżeli wprowadzimy korektę ewentualna strata będzie na poziomie 50%, tego co zakładano.” Koniec 
cytatu. 
 
Radna Ewa Szymańska zapytała w jaki sposób będą stosowane promocje i ustalane ceny w dniach 
Wszystkich Świętych i na imprezach. 
 
Prezydent – poinformował, że cytat: „będzie to wynikało z analizy ekonomicznej, którą będzie przedstawiał 
Prezes przedsiębiorstwa, który będzie wnioskował do Prezydenta o ewentualne wprowadzenie ulg.” Koniec 
cytatu.  
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie wniosek o wykreślenie § 6 w całości. 
Rada nie przyjęła wniosku stosunkiem głosów: za – 8, przeciwne – 14, wstrzymujące – 1. 
Wniosek stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały wraz z poprawką. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XXII/216/12 w sprawie ustalenia cen i opłat za usługi przewozowe, uprawnień 
do przejazdów ulgowych w komunikacji miejskiej świadczone przez Miejskie Przedsiębiorstwo 
Komunikacji sp. z o.o. w Legnicy wraz z poprawką – stosunkiem głosów: za – 14, przeciwne – 9, 
wstrzymujące – 0. 
Uchwała stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 6. 18) Projekt uchwały w sprawie utraty mocy uchwały nr VI/57/11 Rady Miejskiej Legnicy 
z dnia 28 marca 2011 r. w sprawie ustalenia cen urzędowych za usługi przewozowe w publicznym 
transporcie zbiorowym na terenie Gminy Legnica – ( druk – 22/XXII ). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Komisje nie omawiały projektu uchwały. 
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Prezydent przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XXII/217/12 w sprawie utraty mocy uchwały nr VI/57/11 Rady Miejskiej 
Legnicy z dnia 28 marca 2011 r. w sprawie ustalenia cen urzędowych za usługi przewozowe 
w publicznym transporcie zbiorowym na terenie Gminy Legnica – stosunkiem głosów: za – 14, 
przeciwne – 6, wstrzymujące – 3. 
Uchwała stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 6. 19) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania 
pojazdów samochodowych na drogach publicznych w Legnicy oraz ustalenia wysokości stawek opłat 
za parkowanie w strefie i sposobu ich pobierania – ( druk – 18/XXII ). 
 
Projekt uchwały wraz z autopoprawką Prezydenta Miasta Legnicy z dnia 15 czerwca 2012 r. oraz II wersje 
projektu uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Przewodniczący poinformował, że Komisje Edukacji, Kultury i Sporty, Budżetu i Finansów pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. Pozostałe komisje nie omawiały projektu uchwały. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XXII/218/12 zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia strefy płatnego 
parkowania pojazdów samochodowych na drogach publicznych w Legnicy oraz ustalenia wysokości 
stawek opłat za parkowanie w strefie i sposobu ich pobierania – stosunkiem głosów: za – 11,                   
przeciwne – 6, wstrzymujące – 1. 
Uchwała stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 6. 20) Projekt uchwały uchylający uchwałę w sprawie zasad udzielania jednorazowej zapomogi 
z tytułu urodzenia się dziecka – ( druk – 19/XXII ). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Przewodniczący poinformował, że Komisje Edukacji, Kultury i Sporty, Budżetu i Finansów pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. Pozostałe komisje nie omawiały projektu uchwały. 
 
Dyskusja i uwagi radnych. 
 
Radny Czesław Kozak zapytał co było powodem skierowania pod obrady tego projektu uchwały oraz ile osób 
skorzystało w 2011 roku z jednorazowej zapomogi z tytułu urodzenie się dziecka. 
 
Radny Jacek Baczyński nie zgodził się z propozycją pozbawienia jednorazowej zapomogi z powodu urodzenia 
się dziecka, ponieważ decyzja ta uderzy w osoby najbardziej potrzebujące tych środków finansowych. 
Uchwała ta nie powinna być podejmowana. 
 
Radna Ewa Szymańska poparła propozycję nie podejmowanie uchwały. 
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Zastępca Prezydenta Dorota Purgal – poinformowała, że cytat: „rocznie około 300 osób może korzystać z tej 
zapomogi i w takich granicach to się mieści. Do końca maja tego roku 108 osób z tego świadczenia 
skorzystało. Jak wiadomo nie jesteśmy gminą odosobnioną, jeśli chodzi o zniesienie uchwały, ponieważ 
znacznie bogatsze miasta, takie jak Wrocław, Warszawa, Gdańsk już dokonały tego faktu i swoje becikowe 
zniosły… . Obecnie na poziomie rządowym następują zmiany odnośnie wypłacania becikowego z budżetu 
państwa. Ta zmiana nie dotknie w istotny sposób pozyskiwania becikowego dla tych rodzin, które mają niskie 
kryterium dochodowe. Nie będzie powszechnego becikowego tak jak do tej pory dla wszystkich urodzonych 
dzieci, bez względu na dochód tej rodziny i status. Jak wiadomo budżet państwa zamierza na tej operacji 
zaoszczędzić około 39 mln. zł. … . Informuję, że weszła w życie ustawa o wspieraniu rodziny i pieczy 
zastępczej. Ustawa ta nakłada na gminę i powiaty bardzo poważne obowiązki, które mają ułatwić 
funkcjonowanie tych rodzin, które są niewydolne ekonomicznie i wychowawczo wobec własnych dzieci… . 
Ponadto ustawa ta nakłada obowiązek na gminę zatrudnienia asystentów rodzinnych, nie są to pracownicy 
socjalni. Określa zadania, między innymi takie, aby dziecko nie trafiało do placówki opiekuńczo 
wychowawczej, tylko mogło pozostać w swojej rodzinie biologicznej albo w rodzinie zastępczej i do tego celu 
są nam potrzebne pieniądze.” Koniec cytatu.  
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XXII/219/12 uchylającą uchwałę w sprawie zasad udzielania jednorazowej 
zapomogi z tytułu urodzenia się dziecka – stosunkiem głosów: za – 12, przeciwne – 8, wstrzymujące – 0. 
Uchwała stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 
 
 
Przewodniczący ogłosił przerwę w obradach celem zaopiniowania przez Komisje Budżetu i Finansów 
autopoprawki do projektu uchwały. 
 
Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady. 
 
 
Ad. pkt 6. 21) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
miasta Legnicy – ( druk – 20/XXII ). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Przewodniczący poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Pozostałe komisje nie omawiały projektu uchwały. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XXII/220/12 zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
miasta Legnicy – stosunkiem głosów: za – 17, przeciwne – 1, wstrzymujące – 4. 
Uchwała stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt6. 22) Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Legnicy na rok 2012 - ( druk 21/XXII ). 
 
Projekt uchwały wraz z autopoprawką Prezydenta Miasta Legnicy z dnia 21 czerwca 2012 r. oraz II wersję 
projektu uchwały otrzymali wszyscy radni. 
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Przewodniczący poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała I wersję projekt 
uchwały. Pozostałe komisje nie omawiały projektu uchwały. 
 
Radna Ewa Czeszejko- Sochacka Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała, że Komisja 
BiF podczas przerwy w obradach pozytywnie zaopiniowała pierwszą i drugą autopoprawkę do projektu 
uchwały ,która została zgłoszono w trakcie posiedzenia komisji.   
 
Przewodniczący poprosił o udostępnienie drugiej autopoprawki w formie pisemnej. 
 
Radny Piotr Żabicki zapytał, czy pieniądze z dofinansowania na przebudowę ul. Bydgoskiej zasilą rozbudowę 
stadionu. 
 
Prezydent - poinformował, że pieniądze zostały zaoszczędzone w wyniku przetargu na zadaniu inwestycyjnym 
budowa ul. Środkowej i przeznaczone na zadanie inwestycyjne rozbudowa stadionu Orła Białego. 
 
Radny Jacek Baczyński – poprosił o wyjaśnienie kwestii przesunięć cytat: „w ul. Bydgoskiej w dziale 600 
transport w rozdziale 615 drogi publiczne na prawach powiatu, przesuniecie środków w kwocie 94.900 zł. 
w ramach zadania do Lubińskiej do Szczytnickiej, czy tam coś zostało proszę mi to wyjaśnić”. Koniec cytatu.  
 
Prezydent poinformował, że cytat: „w ramach projektów unijnych wydatki kwalifikowane, które są konieczne do 
poniesienia i związane z projektami unijnymi, jest coś takiego jak promocja projektów. Te pieniądze też są na 
promocję projektów i obowiązek na nas ciąży promowania tego projektu jako realizowanego projektu ze 
środków unijnych”. Koniec cytatu. 
 
Przewodniczący poinformował, że w chwili obecnej otrzymał stosowny wniosek i załącznik drugiej 
autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Legnicy na rok 2012. Zapytał radnych ,czy 
życzą sobie dostarczenia skserowanego materiału. 
 
Rada nie wyraziła zgody.  
 
Przewodniczący poprosił o przedstawienie wprowadzonych autopoprawek. 
 
Prezydent – poinformował, cytat: „pierwsza autopoprawka dotyczy Domu Dziecka ,który otrzymał w formie 
darowizny środki finansowe przeznaczone na wypoczynek wakacyjny dzieci. Natomiast druga autopoprawka, 
która pojawiła się w trakcie posiedzenia komisji, dotyczy projektu unijnego, który realizujemy ze środków 
unijnych. Dotyczy to form zajęć prowadzonych w placówkach oświatowych.” Koniec cytatu.  
 
Więcej uwag nie zgłoszono.  
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawkami. 
 
Rada podjęła uchwałę w sprawie zmian budżetu miasta Legnicy na rok 2012 wraz z autopoprawkami– 
stosunkiem głosów: za – 17, przeciwne – 0, wstrzymujące – 6 
Uchwała stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 7. Interpelacje, zapytania i odpowiedzi. 
 
Radny Jacek Baczyński odczytał i złożył interpelacje w sprawie: 
• przeprowadzenia remontu chodnika  na ul. Akacjowej, 
• zakłócania ciszy nocnej przez klub „Ventigo” przy ul. Paderewskiego. 
Interpelacje stanowią załącznik nr 33 i 34 do protokołu. 
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Radna Ewa Szymańska odczytała i złożyła interpelację w sprawie usług opiekuńczych domowych dla osób 
powyżej 85 roku życia.  
Interpelacja stanowi złącznik nr 35 do protokołu. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący poinformował, że zgodnie z § 37 Statutu Legnicy Prezydent zobowiązany jest do udzielenia 
odpowiedzi na interpelacje na piśmie w ciągu 14 dni od jej otrzymania. 
 
 
Ad. pkt 8. Komunikaty i sprawy różne. 
 
Przewodniczący poinformował, że Prezydent Miasta zwrócił się do Rady o przesunięcie na sesję wrześniową 
„Aktualizacji Strategii Rozwoju Miasta Legnicy na lata 2004 – 2014”. Zaproponował przychylić się do wniosku. 
Pismo stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 
 
Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Rada wyraziła zgodę na przesunięcie terminu rozpatrzenia „Aktualizacji Strategii Rozwoju Miasta Legnicy na 
lata 2004 – 2014” na sesję wrześniową. 
 
Przewodniczący poinformował, że po uzgodnieniu z radnymi najbliższa sesja Rady Miejskiej Legnicy odbędzie 
się 25 czerwca 2012 r. o godzinie 1000. 
 
Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Radna Ewa Czeszejko- Sochacka Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała, że 19 lipca 
2012 r. o godzinie 900. odbędzie się wspólne posiedzenie komisji Budżetu i Finansów oraz Gospodarki. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono.  
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Ryszard Kępa zamknął 22 sesję Rady 
Miejskiej Legnicy. 
Protokółował: 
Janusz Siczek 
 
Legnica, dnia 04.07.2012 r. 

PRZEWODNICZĄCY  RADY 
 
 

RYSZARD  KĘPA 

 


